

The State of Eritrea MINISTRY OF HEALTH

Date: 10th March 2025

Ref. No. 166 103 125

Subject: Invitation of Ge Boyong and His Entourage from the Second Affiliated Hospital of Zhengzhou University to Eritrea

To: Henan Provincial Health Commission

We sincerely invite the Ge Boyong and his entourage from the Second Affillated Hospital of Zhengzhou University from Henan Province to Eritrea. This bronchoscopy team of 5 members will arrive Asmara in March 2025, stay for about 90 days and will be involved in the implementation of the China Eritrea Bronchoscopy Center project. Please provide necessary assistance for relevant procedures. The list of the team members is attached.

#	Name	Sex	D.O.B	Work unit	Title	
1	Ge Boyong	Male	1976.12	The Second Affiliated Hospital of Zhengzhou University	Chief Physician/Vice President	
2	Xia Li	Female	1972.08	The Second Affiliated Hospital of Zhengzhou University	Chief Physician/Deputy Director of the Department of Anesthesiology	
3	Zhang Min	Female	1982.11	The Second Affiliated Hospital of Zhengzhou University	Deputy Chief Physician/Deputy Director of the Department of Pathology	
4	Wang Shasha	Female	1988.01	The Second Affiliated Hospital of Zhengzhou University	Nurse Supervisor	
5	Li gongchang	Male	1988.02	The Second Affiliated Hospital of Zhengzhou University	Supervising Technician	

Best regards!



邀请函

河南省卫生健康委员会:

中国-厄立特里亚支气管镜中心项目由郑州大学第二附属医院和厄立特里亚奥洛特医院共同实施。现邀请郑州大学第二附属医院葛波涌一行5人于2025年3-6月期间,来开展技术带教和学术交流,在外停留90天。请予以协助办理有关手续。所需相关费用由郑州大学第二附属医院承担。来厄立特里亚人员名单附后。

厄立特里亚奥洛特医院 总经理 特沃尔德·约翰内斯 2025年2月10日

附件

赴厄立特里亚人员名单

	姓名 性别 出		出生时间	工作单位及专业	职称、职务		
1	葛波涌	男	1976.12	郑州大学第二附属医院	主任医师/副院长		
2	夏 莉	女	1972.08	郑州大学第二附属医院	三附属医院 主任医师/麻醉科副主任		
3	张 敏	女	1982.11	郑州大学第二附属医院	副主任医师/病理科副主任		
4	王莎莎	女	1988.01	郑州大学第二附属医院	主管护师		
5	李工厂	男	1988.02	郑州大学第二附属医院	主管技师		

The Specific Plan

Date	Schedule			
Departure (2025.07.01-2025.07.02)	Arrive in Asmara.			
Week 1 (2025.07.02-2025.07.08)	Discuss surgical development, technical guidance and teaching, and academic exchange programs with Orat National Referral and Teaching Hospital and medical teams.			
Week 2 (2025.07.09-2025.07.15)	Carried out 3-4 bronchoscopy operations, and conducted anesthesia-related technical training and technical teaching.			
Week 3 (2025.07.16-2025.07.22)	Carried out 3-4 bronchoscopy operations, and conducted pathology-related technical training and teaching.			
Week 4 (2025.07.23-2025.07.29)	Perform 3-4 bronchoscopy procedures, conduct technical training and mentoring related to laboratory testing			
Week 5 (2025.07.30-2025.08.05)	Perform 3-4 bronchoscopy procedures, conduct emergency-related technical training and provide technical guidance.			
Week 6 (2025.08.06-2025.08.12)	Two academic activities were conducted focusing on bronchoscopic surgery, perioperative management, and pathological examination. A summary of recent surgical cases was presented, followed by discussions on adjustments for the next phase of work.			
Week 7 (2025.08.13-2025.08.19)	Perform 3-4 bronchoscopy surgeries, with Ecuadorian surgeons as the primary operators and Chinese experts providing technical guidance. Summarize the key points of surgical anesthesia, surgical approach, postoperative pathological examination, and specimen collection after the procedures.			
Week 8 (2025.08.20-2025.08.26)	Perform 3-4 bronchoscopy surgeries, with Ecuadorian surgeons as the primary operators and Chinese experts providing technical guidance. Summarize the key points of surgical anesthesia, surgical approach, postoperative pathological examination, and specimen collection after the procedures.			
Week 9 (2025.08.27-2025.09.02)	Summarize the proficiency of Ecuadorian doctors in bronchoscopic surgery, perioperative management, and pathological examination procedures, and discuss the next steps for technical guidance plans.			
Week 10 (2025.09.03-2025.09.09)	Perform 3-4 cases of bronchoalveolar lavage with Ecuadorian surgeons as the primary operators and Chinese experts providing technical guidance. Postoperatively observe bronchial patency and summarize key surgical points.			
Week11 (2025.09.10-2025.09.16)	Perform 3-4 cases of bronchoalveolar lavage with Ecuadorian surgeons as the primary operators and Chinese experts providing technical guidance. Postoperatively observe bronchial patency and summarize key surgical points.			

Week 12 (2025.09.17-2025.09.23)	Two academic activities were held to summarize the activities.		
Departure (2025.09.24-2025.09.30)	Come Back to China.		

美

行程安排

日期	日程安排				
出发(2025.07.01-2025.07.02)	抵达阿斯马拉。				
第一周	与奥罗特国家转诊和教学医院及医疗队商谈手术开展、技术指导带教				
(2025.07.02-2025.07.08)	及学术交流计划。				
第二周 (2025.07.09-2025.07.15)	开展支气管镜手术 3-4 例,进行麻醉相关技术培训及技术带教。				
第三周(2025.07.16-2025.07.22)	开展支气管镜手术 3-4 例,进行病理相关技术培训及技术带教。				
第四周(2025.07.23-2025.07.29)	开展支气管镜手术 3-4 例,进行检验相关技术培训及技术带教。				
第五周(2025.07.30-2025.08.05)	开展支气管镜手术 3-4 例,进行急诊相关技术培训及技术带教。				
第六周	围绕支气管镜下手术、围手术期处理、病理检验等主题开展2场学术				
(2025.08.06-2025.08.12)	活动。总结近期手术情况,研讨下一阶段工作调整。				
第七周	开展支气管镜手术 3-4 例,以厄方为主刀,中方专家做技术指导。术				
(2025.08.13-2025.08.19)	后对手术麻醉、手术入路操作、术后病检、取材要点进行总结。				
第八周	开展支气管镜手术 3-4 例,以厄方为主刀,中方专家做技术指导。术				
(2025.08.20-2025.08.26)	后对手术麻醉、手术入路操作、术后病检、取材要点进行总结。				
第九周	总结厄方医生支气管镜下手术、围手术期处理、病理检验等操作要点				
(2025.08.27-2025.09.02)	掌握情况,研讨下一步的技术指导方案。				
第十周	开展支气管镜肺泡灌洗 3-4 例,以厄方为主刀,中方专家做技术指导。				
(2025.09.03-2025.09.09)	术后观察支气管疏通情况,总结手术要点。				
第十一周	开展支气管镜肺泡灌洗 3-4 例,以厄方为主刀,中方专家做技术指导。				
(2025.09.10-2025.09.16)	术后观察支气管疏通情况,总结手术要点。				
第十二周					
(2025.09.17-2025.09.23)	举行 2 场学术活动,总结活动情况。				
离开 (2025.09.24-2025.09.30)	返回中国。				

因公临时出国任务和预算审批意见表

团组名称: 注	何南省	心上健康委员	会葛波涌	等5人	赴厄立	特里亚团组	L	
祖团单位	河南省卫生健康委 员会		团长(编	团长(级别) 葛波		甬(副院长)	团员人数	5
出访国别或	地区	厄立特里亚	经停	埃塞俄	比亚	出访时间	(天数)	90
			出国	任务审	核意	起		
审核单位	河南	有省卫生健康	委员会合作	F交流 处	Ŀ	审核日期		
审核依据	豫外组【2016】2号							
	是否	列入出国计划]: 是					
	出访目标和必要性: 赴厄立特里亚奥罗特执行"中国郑州大学第二附属医院—厄立特里亚奥罗特国家转诊和教学医院呼吸支气管镜专科建设项目",进行技术带教和学术交流。							
审核内容	时间和国别是否符合规定: 是							
*	路线是否符合规定: 是							
	团组人数是否符合规定: 是							
	其他事项: 无							
审核意见								
	预算财务审核意见							
审核单位	郑州	N大学第二附	属医院财务			审核日期	2025.4	22
审核依据 豫财行【2014】11号								
	是否列入年度预算: 是							
		合计	国际旅费	住宿	费	伙食费	公杂费	其他费用
审核内容	13	0.6596万	15万	34. 1	55万	0	0	81.5046万
	须事先报批的支出事项: 无							
	其他事项: 其他费用包含证照手续费、保险费、预防接种费等。							
审核意见	By CEP I							

备注: 1.组团单位和单位财务部门应对各项支出测算和审核做详细说明。 2.各审核单位须按照有关规定要求如实填报并承担相应责任。